
Mina Frøshaug 

 

 

Hei!  

Jeg ønsker å stille til valg i fakultetsstyret fordi jeg ønsker å bidra til at skolehverdagen skal 

bli enda bedre. Hvorfor er det slik at campus stenger på røddager, at biblioteket ikke har 

samme åpningstider som Realfagsbygget, at det ikke er nok stikkontakter og ikke minst nok 

leseplasser?  

Jeg har i perioden 22/23 sittet i instituttrådet, og etter denne perioden ønsker jeg å kunne bidra 

lengre opp i systemet. Det er mye som skjer på MatNat og da er det spesielt viktig å engasjere 

seg, slik at fakultetet blir best mulig for kommende og nåværende studenter. Jeg sitter også i 

styret til linjeforeningen, som gjør at jeg har god kontakt med mange studenter og kan ta med 

deres meninger inn til fakultetsstyret.  

Husk, universitetet og fakultetet er her på grunn av oss studenter, bruk din stemme!  

 


